

NOMINATIONS – Eligibility- 2019

NOMINATIONS BOARD OF DIRECTORS

Three positions on the GSSCC Board of Directors will become available as of August 2019. Terms will expire for President Darin M. Clarke and Directors: Nancy Wong and Jack Parsons.

The nomination paper, fully completed and signed by the respective parties, must be received by the Election Committee no later than February 28, 2019.

BOARD OF DIRECTORS ELIGIBILITY

1. A candidate must have trained a German Shepherd Dog to a minimum of a SchH1/IPO1 degree.
2. A candidate must be an owner of German Shepherd Dog(s).
3. A candidate must be a Canadian citizen.
4. A candidate must have been a member of the German Shepherd Schutzhund Club of Canada for at least two (2) consecutive years.
5. A candidate must acquaint themselves with the goals, by-laws and policies of the club.
6. A candidate may not serve on the board of the German Shepherd Schutzhund Club of Canada if their spouse already holds a position on the GSSCC Board of Directors.
7. A person who derives income from handling a dog on behalf of another person or from training or selling a dog other than the one that is owned by him/her may not become a member of the GSSCC Board of Directors.

All nominations must be completed as per the instructions on the nomination form.

Each candidate will be notified in writing upon receipt of the nomination.

MISE EN CANDIDATURE CONSEIL EXECUTIF NATIONAL

Trois positions deviennent disponible au conseil exécutif National. En août 2019 les termes de Presidente: Darin M. Clarke, Directeurs: Nancy Wong and Jack Parsons.

La présente déclaration de candidature, dûment remplie et signée par les parties respectives, doit être reçue par le Comité d'élection au plus tard le Février 28th, 2019.

ELIGIBILITE AU CONSEIL EXECUTIF

1. Un Candidat doit avoir entraîné un Berger Allemand pour au moins un degré de SchH1/IPO1.
2. Un Candidat doit être propriétaire d'au moins un Berger Allemand.
3. Un Candidat doit être Citoyen Canadien – ou résident admit.
4. Un Candidat doit avoir été member du Club Canadien du Berger Allemand pour au moins (2) années consécutive.
5. Un Candidat doit se familiariser avec les objectifs, règlements et autres termes de loi du club.
6. Un Candidat ne peut pas servir au conseil executive du Club Canadien du Berger Allemand si son épouse est déjà member du conseil executive.
7. Une personne qui retire un revenu de l'entraînement d'un chien d'un tierce personne ou en entraînant ou en vendant un chien autre que celui don't il/elle est propriétaire ne peut devenir member de executive du GSSCC.

Toutes les candidatures doivent être complètes en conformité avec le formulaire officiel de candidature. Chaque candidat sera informé par écrit des la réception du formulaire.